
 

 

Forretningsudvalgsmøde torsdag den 21. maj 2015 kl. 19,30 i AIKC. 

Deltagere: Torben Nielsen, Kim Lynggaard, Kim Jensen, Tina Kvist Andreasen og Carl Lau Jensen.   

                                                                              REFERAT 

1. Godkendelse af sidste referat fra 25/3-2015. 
Ad pkt. 4: Alle opfordres til at sende emner til mødet den 9/6 til TN.  
Ad pkt. 7: TN sender vejledninger til CLJ. 
Referatet godkendt. 
 

2. Gennemgang af Q1. 
Alle udvalg blev gennemgået og der konstateredes en vis bekymring i forhold til 
budgetoverholdelse i enkelte udvalg. Der kan dog være poster som først bliver bogført i Q2, så alle 
udvalg opfordres til selv at være opmærksom på budgetoverholdelse. 
Svømmeudvalget ønsker montering af barre i varmtvandsbassinet – en udgift på ca. 10.000 kr. KJ 
sørger for, at AIKC sender ansøgning til Silkeborg Kommune. 
 

3. Indkøbspolitik – herunder Superbrugsen. 
TN undersøger verserende sag med Superbrugsen. Det skal præciseres, at alle boner på indkøb skal 
underskrives af den som foretager indkøbet med påførsel af udvalg og bon skal afleveres til 
forretningsfører. Emnet medtages i næste møde med udvalgene. 
 

4. Mobile Pay. 
TN meddeler at der er oprettet 2 telefonnumre til såvel mobilepay som swipp. Nærmere detaljer 
for brug drøftedes og undersøges nærmere. 
 

5. Henvendelse fra folkedanserne. 
Folkedanserforeningen under afvikling har henvendt sig til CLJ og tilbyder donering af formuen til 
Ans IF – ca. 15.000 kr. Forretningsudvalget påskønner tilbuddet og er enig om, at midlerne skal 
anvendes til børn og pensionister. Gymnastikredskaber og børnekajakker nævntes. CLJ kontakter 
folkedanserforeningen for nærmere aftale. 
 

6. Nyt fra udvalgene. 
Kongensbrorally: KJ ankede over, at der manglede de sidste 5-6 hjælpere, men at det var klaret ved 
omrokeringer og lidt færre poster. 
Pramdragerfest: TN orienterede om situationen. 
 

7. Eventuelt. 
Skaterbane: Interessegruppen meddeler aftale med AIKC om opstilling i hakket til en pris på ca. 
35.000 kr. og søger om tilskud fra Ans IF. KL meddeler foreløbig afslag og opfordrer til at søge fonde 
til formålet. 
Fodboldbaneprojekt: TN orienterede om projektforslag til kommunen til såvel baneregulering som 
overdækning ved klubhuset. 



 

 

Erkendtligheder: På forespørgsel fra CLJ blev det præciseret, at hovedforeningen betaler for 
trænere/udvalgsmedlemmers gratis kontingent/brug af motionscentret, men at gavekort påføres 
de enkelte udvalg. 
 
Næste møde er tirsdag den 9. juni 2015 kl. 19,30 med alle udvalg. 
 
                                                                                                                     Carl Lau Jensen 
 
  

                                           

                     


